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Anna König Jerlmyr och Mia Sundelin 

 

§ 16 

Kartläggning av socialtjänstens kontakter under oktober 2010 med vuxna 

med missbruksproblem 

Dnr 3.1-0094/2011 

 

Socialnämndens beslut 

 

1. Socialnämnden godkänner rapporten. 

 

2. Ärendet överlämnas till stadsdelsnämnderna för kännedom. 

 

Ärendet 

I rapporten redovisas resultatet från kartläggningen av personer, 20 år och äldre, 

med missbruksproblem som hade kontakt med stadsdelsförvaltningarna och soci-

alförvaltningens enhet för hemlösa under oktober månad 2010. 2 977 personer 

bedömdes ha aktuella missbruksproblem vid stadsdelsförvaltningarna och social-

förvaltningens enhet för hemlösa, vilket är en minskning från tidigare kartlägg-

ningar.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 21 februari 

2011. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Anna König Jerlmyr (M) föreslog, med instämmande från samtliga 

ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Mia Sundelin m.fl. (S), ledamoten Stefan Nilsson m.fl. (MP) och 

tjänstgörande ersättaren Jackie Nylander (V) lämnade följande särskilda uttalande. 

 

Kartläggningen redovisar förtjänstfullt hur många missbrukare som har kontakt 

med socialtjänsten. Tyvärr finns det anledning att tro att antalet missbrukare i be-

hov av hjälp och stöd är betydligt fler än dem som är aktuella vid stadsdelsförvalt-

ningarna. 

 

Det krävs ett väl fungerande uppsökande arbete för att minska missbruksproble-

men i Stockholm. Den nuvarande majoriteten saknar dessvärre ambitioner på om-

rådet, vilket avspeglas i resurstilldelningen till stadsdelsnämnderna.  

 



SID 2 (2) 

 

 

 

 

 
 

  

Genom en blygsam resursförstärkning på 2,5 tjänster så har goda resultat nåtts när 

det gäller att minska antalet unga som tillbringar nätter på härbärge. Det visar att 

resursförstärkningar har stor betydelse och att aktivt arbete mot hemlöshet bland 

unga har effekt. Projektet bör nu övergå i fast verksamhet och utvidgas till att gälla 

alla stadsdelsnämnder.  

 

Vid protokollet 

 

 

 

Lisbeth Westerlund 

sekreterare 

 


